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De volgende personen hebben zitting in het bestuur:  

• Nelly Folkertsma – voorzitter 

• Wim Woudstra – penningmeester 

• Sjoukje Hiemstra – secretaris  

• Sjoukje Poortinga – algemeen lid  

• Wim van Blotenburg  – algemeen lid 

• Jaap Hiemstra – algemeen lid 

• Bert Piekstra – algemeen lid 

We hebben een uitzonderlijk jaar beleefd. De wereldwijde pandemie Covid 19 heeft ook Burdaard 

bereikt. Voor het dorpsbelang begon dit met het op het laatste moment annuleren van de geplande 

jaarvergadering op 13 maart 2020. Gingen wij er in eerste instantie vanuit dit nog te kunnen 

verschuiven naar oktober, opnieuw moesten wij toen al besluiten naar het volgende jaar te kijken. 

Ook nu kijken wij uit naar een nader moment en eventueel alternatieven voor een jaarvergadering.  

Ondanks alles zijn de werkzaamheden van dorpsbelang vrijwel normaal door gegaan. Hier en daar 

hebben we jaarlijks terugkerende activiteiten aangepast. Verder hebben we gewerkt aan incidentele 

activiteiten en speerpunten: 

Dorpsconciërges 

Sinds 2018 heeft Burdaard drie dorpsconciërges. De dorpsconcierges zijn vrijwilligers uit het dorp. Zij 
doen allerlei klussen in en rond het dorp om de leefbaarheid te vergroten. Regelmatig maken ze een 
rondje dorp om zwerfafval op te ruimen, u heeft ze vast wel eens gezien. En daarbij legen ze 
regelmatig 7 prullenbakken en voorzien ze die weer van nieuwe zakken. Zeker in het toeristen 
seizoen is dit wekelijks nodig. Daarbij spelen ze af en toe informatie door aan de gemeente voor 
eventuele schades en/of vernielingen. 
Hans Lampers heeft te kennen gegeven te stoppen, daarom zijn we momenteel op zoek naar een 
nieuwe vrijwilliger om Jan Hoekstra en Wim van Blotenburg te helpen met deze taak. 

 
Waterzuivering 

Er is het afgelopen jaar goed contact met de gemeente over de stankoverlast van de waterzuivering 

(RWZI) in Burdaard geweest. De gemeente heeft op initiatief van het dorpsbelang een onderzoek 

laten uitvoeren door de FUMO omgevingsdienst Friesland. De FUMO heeft een bezoek gebracht aan 

de RWZI. Van dit bezoek hebben we een controlerapport met de bevindingen ontvangen. Het advies 

van de FUMO is om een geuronderzoek door het Wetterskip Fryslân uit te laten voeren. 
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De gemeente heeft ons onlangs laten weten dat er op korte termijn op bestuurlijk niveau een overleg 

plaats vindt tussen de wethouder (portefeuillehouder) en het bestuur van het Wetterskip Fryslân. 

Tijdens dit gesprek zullen onder andere de bevindingen van de FUMO besproken worden en waar 

mogelijk zal er naar oplossingen gezocht worden.  

Ijsbaan/ Buitenactiviteitenaccommodatie 

De noodzakelijke vervanging van het 

ijsbaan c.q. handbooghokje was de 

aanleiding voor een herbezinning en de 

bouw van een nieuwe accommodatie. De 

beperkte winters met als gevolg een 

beperkt gebruik van de ijsbaan en het 

hokje en de handboogvereniging die op 

zoek is naar een nieuwe locatie, heeft ons 

doen omdenken tot een bredere inzet. De 

accomodatie als verlengde van het MFC 

Het Spectrum ten behoeve van diverse 

recreatieve, educatieve en sociale 

activiteiten voor alle leeftijden, voor de 

inwoners van het dorp, recreanten en 

toevallige passanten in alle jaargetijden.  

In het najaar van 2020 is de bouw van de 

nieuwe accommodatie door vrijwilligers van met name de ijsbaanvereniging afgerond.  De eerste 

geplande activiteit van de Winterwandelweektocht waar de accommodatie onderdeel van uit maakte 

kon helaas niet door gaan door Covid-19. Het dorp heeft afgelopen winter wel vier dagen gebruik 

kunnen maken van de ijsbaan en beperkt van het nieuwe ijsbaanhokje. 

DOM 2.0 

Met het Dorpsontwikkelingsmaatschappij (DOM) 2.0 project  zijn ook het afgelopen jaar  in de drie 

projectgroepen aan de volgende speerpunten gewerkt: 

1. Verkeersveiligheid en de verfraaiing van straten en het straatmeubilair. 

2. Het realiseren van meer wandelpaden in en rond het dorp en biodiversiteit.  

3. Duurzaamheid.  

Verkeersveiligheid 

Er is het afgelopen jaar en ook nu nog veel gaande tussen de gemeente, Dorpsbelang en de DOM 

over de verkeersveiligheid.  

De situatie Kolkhuzerwei-Hikkaarderdyk-Dokkumerstraatweg. 

We zijn al twee jaar in gesprek met de gemeente om hier een rotonde of een ovonde te realiseren 

zodat iedere verkeersdeelnemer hier veilig kan oversteken. Aanvullend is er de wens voor een 60 km 

zone richting Wânswert tot de Jislumerdyk met fietsstroken en veilige in- en uitritten van de camping 

en van het bedrijventerrein Hikkaard. We hopen hiermee op verbetering van de veiligheid, schonere 

lucht en afname van geluidshinder!  

De gemeente onderzoekt of dit samen kan gaan met de realisatie van de rondweg Wânswert. Beide 

projecten zijn onderdeel van de Leefbaarheidsopgave Ee-vallei waarin de gemeente de ontsluiting 
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van het gebied van Marrum tot de Lauwersseewei onderzoekt. Hierdoor worden beide maatregelen 

op de lange baan geschoven. Wij hebben hierover informatiebijeenkomsten gehad en wij leggen ons 

hier niet bij neer. In de tussentijd heeft de gemeente –als noodmaatregel- ervoor gezorgd dat in de 

donkere wintermaanden vier lichtmasten branden in de ochtend in plaats van twee. Ook zijn er 

tijdelijk waarschuwingsborden geplaatst met de tekst: “Let op !! Overstekende fietsers”. 

Daarnaast is bij de gemeente aangevraagd of er borden met een maximum snelheidsaanduiding op 

het bedrijventerrein kunnen worden geplaatst en of er een paaltje kan worden geplaatst op het 

nieuwe fiets-/voetpad naar de Ee.  

Wandelpaden en biodiversiteit 

In de zomer is langs de waterzuivering 

een mooi nieuw fiets-/voetpad 

gerealiseerd. Bewoners van It Spyk 

kunnen nu fietsend of lopend veilig de 

oversteek naar het dorp maken en voor 

wandelaars is er een nieuw extra rondje 

mogelijk! 

Ook een ander project lijkt binnenkort te 

gaan lukken. Het gaat om een wandelpad 

die de Kerkbuurt verbindt met de 

Dokkumerstraatweg. De 

subsidieaanvraag is ingediend en een 

aantal ondernemers heeft zich bereid verklaard een bijdrage –in geld of natura- te leveren. We 

hopen in het voorjaar/zomer het pad feestelijk te kunnen openen. 

Ook zijn we bezig met het uitzetten van een aantal wandelroutes over bestaande paden en wegen, 

allemaal startend vanuit MFC Het Spectrum. Dit onder de naam; Het Burdaarder-klavertje-vier. 

De gemeente heeft ons te kennen gegeven dat we dit jaar opnieuw in aanmerking komen voor 

bloemenmengsels. Naast de locaties waar twee jaar geleden de bloemenmengsels al gezaaid waren, 

komen er nog meer plekken in aanmerking. Niet alle locaties zijn geschikt. In het voorjaar en de 

zomer kunnen we zien welke locaties er bij zijn gekomen. 

Afgelopen najaar zijn er opnieuw bloembollen geplant. Nu onder het aankondigingsbord van het MFC 

bij It Spyk. De gemeente houdt hier rekening mee bij het maaien en onderhoud. 

Er staan nog veel plannen op stapel met name op het gebied van verkeersveiligheid en wandelpaden.  

Bevrijding en herdenking  75 jaar 

Op 15 april (bevrijding van Burdaard) en op 4 

mei 2020(Nationale dodenherdenking) kon 

iedereen gepast deze data herdenken door 

het neerleggen van een roos bij het 

Oorlogsmonument. Hiervan is dankbaar 

gebruik gemaakt. Een samenwerking met ’t 

Gieterke, Super oan ‘e Ie en Gemeente 

Noardeast-Fryslân. Ook dit jaar zal de 

herdenking in aangepaste vorm zijn.   
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Mienskips Energie Plan 

Onze aanvraag in samenwerking met de huidige eigenaar van de windmolen aan de Iedyk (de heer 

S.Boorsma)  om de molen de status van dorpsmolen te verlenen is door de provincie Fryslân niet 

verleend. Dit is een telleurstelling, maar wij werken nu aan andere oplossingen om Burdaard-Jislum 

e.o. energieneutraal te maken. 

Woonvisie en woningbouw 

Dorpsbelang is samen met een aantal jongeren in november digitaal in gesprek gegaan met de 

gemeente Noardeast-Fryslân over de woonvisie van de gemeente. In het gesprek hebben we 

aangegeven dat de vraag naar geschikte huur- en koopwoningen voor jongeren of juist ouderen in 

Burdaard groot is en dat het aanbod beperkt is. Dit in tegenstelling tot de visie van de gemeente. Wij 

zijn bezig om een enquête op te stellen, om de woonwensen van alle Burdaarders en omwonenden 

te peilen. 

Op dit moment is er een initiatiefgroep bezig met een woningbouwplan voor Burdaard. Vandaar dat 

de enquête van groot belang is voor het kunnen opmaken van het type woningen die gewenst zijn, 

zodat wij de woningvraag goed in beeld kunnen krijgen. 

Ruurd Wiersma Hûs 

Het museumpand van het Ruurd Wiersma Hûs ontkomt de komende 

jaren niet aan restauratie, isolatie, onderhoud en luchtconditionering. 

Deze probleempunten zijn creatief te combineren met investering in 

verblijfsfaciliteiten. Daarmee ontstaat een verrassende 

ontwikkelrichting die pand en museum toekomstbestendig maken. De 

stichting Ruurd Wierma zet zich in voor het  voortbestaan van het 

pand als cultureel erfgoed en om de financiering rond te krijgen. 

Dorpsbelang denkt mee in de plannen en in subsidieaanvragen om de 

financiering rond te krijgen.  
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Simmer yn Fryslân 

Op 22 juli bracht Omrop Fryslân 

een bezoek aan Burdaard voor het 

programma ‘Simmer yn Fryslân’. 

In de voorbereidingen heeft 

dorpsbelang menigeen gevraagd 

een bijdrage te leveren via 

televisie of radio. Nelly heeft veel 

over Burdaard verteld. Het weer 

was schitterend, de sfeer was 

goed en er werd veel naar voren 

gebracht. De omrop heeft 

Burdaard mooi in beeld kunnen 

brengen. Voor iedereen die een 

bijdrage heeft kunnen leveren: nogmaals bedankt.  Foto: Omrop Fryslân Johanna Brinkman Nelly 

en Sjoukje P. 

Skieppekoptrofee 

De uitreiking van de Skieppekoptrofee is dit jaar 

aan huis gebracht en niet zoals gebruikelijk 

tijdens de jaarvergadering. Hierdoor is de trofee 

voor vrijwilliger van het jaar later in het jaar 

gebracht bij Sybren van der Velde. Uiteraard  dik 

verdiend. 

 

 

 

 

Kaarsenactie 

Als dorpsbelang waren we al langer aan het nadenken over een kleine attentie of actie voor de 

dorpsgenoten in deze moeilijke tijd. Er was hiervoor subsidie van de provincie beschikbaar. Een 

origineel idee bedenken was best lastig. De zomer ging voorbij, veel mensen zijn aan huis gekluisterd 

en Covid-19 en de maatregelen raakt iedereen. Met de donkere dagen in het vooruitzicht kwamen 

we op het idee om kaarsen uit te delen. Met een eigen kaarsenmakerij JoHpie in het dorp waren we 

het hier direct over eens. Helaas bleek de subsidiepot leeg. Wij gaven niet op en zijn verder op zoek 
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gegaan. Dankzij het project Losse fearren van Wonen 

Noordwest Friesland konden wij onze plannen toch uitvoeren. 

De kaarsen uitzoeken met een mooie marmerbewerking. Een 

kaartje ontwerpen met een haiku. Tot slot met alle 

bestuursleden en familie de kaarsen huis aan huis uitdelen en 

dankbare reacties ontvangen. Door een klein gebaar scheen in 

elk huis in Burdaard en Jislum een lichtje.

  

Sjoukje Poortinga deelt de kaarsen coronaproof uit 

Vakantiepark Burdaard 

Na eindelijk weer contact te hebben gekregen heeft in de zomer een gesprek plaatsgevonden met de 

eigenaar van de grond van het vakantiepark. De plannen waren nog niet openbaar. Hierna hebben 

we een gesprek gehad met diverse betrokken verenigingen en partijen.  Onlangs is er een 

vergunningaanvraag voor één modelwoning bij de gemeente ingediend.  Wij hebben de plannen van 

de eigenaar ontvangen. Wij beraden ons nog op een reactie richting de gemeente. 

Oud en Nieuw 

Dorpsbelang is het afgelopen  jaar op zoek gegaan naar mensen/verenigingen om een Oud en 

Nieuwjaarsfeest op touw te zetten. Dit is niet gelukt. Redenen van de bevraagden zijn dat de 

voorwaarden en consequenties, die door de gemeente worden gesteld, te zwaar wegen in de 

verantwoordelijkheid om zo’n feest op touw te zetten. Door Covid-19 was een feest dit jaar niet 

mogelijk en ook was er een landelijk vuurwerkverbod. De feestverlichting in de vorm van een 

kerstboom bij het MFC is beschadigd en verloren gegaan. Tevens is er schade aan straatmeubilair. Er 

zijn dit jaar geen grote incidenten geweest en Oud en Nieuw  is rustig verlopen.  

Amerikaanse windmolen Gerrit Goukes 

Het team van de stichting die de molen beheert is eind 

2020 uitgebreid met techneut Wim van Blotenburg. Hij 

is erg geïnteresseerd in de techniek van de molen, het 

onderhoud en alles wat er verder bij komt kijken om de 

molen in werkende staat te houden. Wim is gewapend 

met een bosmaaier in december meteen begonnen 

met het fatsoeneren van het terrein. Moe maar 

voldaan bij thuiskomst heeft Wim z'n buurman Martin 

aangestoken in z'n enthousiasme. Wim en Martin 
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besloten voortaan gezamenlijk de molen te onderhouden.     19 februari 

2021: Wim en Martin krijgen instructie in het onderhoud van de molen van specialist Johannes van 

De Mannen van Staal uit Leeuwarden.   

Statuten en verzekering 

Vanaf 1 juli 2021 treedt de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) in. In dat kader hebben 

wij onze 30 jaar oude statuten onder de loep genomen. En de benodigde verzekeringen. Als wij 

komen tot een aanpassing zal dit via een ledenvergadering worden vastgesteld. 

Naast de verschillende speerpunten zijn er ook de jaarlijks terugkerende activiteiten: 

- Jaarvergadering  

- Dodenherdenking (aangepast) 

- Overleg met   

o Gemeente (beperkt) 

o OVB 

o MFC-bestuur 

o Dorpsconciërges 

o Ijsbaan 

o DOM  

- Innen kwitanties / leden werven 

- Sinterklaas (aangepast) 

- Kerstbomen (aangepast) 


